
Kluby čekají na velkou vodu. Znovu... 
Stružnice/ Mimoň – S velkými obavami sledují současnou situaci s vytrvalým deštěm funkcionáři fotbalového klubu 
Dynamo Stružnice, jejichž hřiště i kabiny byly kvůli devastujícím povodním ze začátku srpna zcela zatopené. 
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Hřiště ve Vilémově bylo pro hru nepřizpůsobivé. 
Autor: SK Stap Tratec

Voda ve stružnických kabinách tehdy dosahovala téměř dva metry. „Ta dnešní situace je zase špatná a bohužel naprosto stejná jako před půl 
druhým měsícem. Stále prší, hřiště už je silně podmočené, a teď jen čekáme, kdy se vylije přilehlý Valteřický potok a následně i řeka 
Ploučnice. To zase bude zkáza,“ řekl Deníku v pondělí večer Ladislav Křemen, hráč domácího A-týmu. 

Sekretář stružnického klubu Karel Moucha následně potvrdil, že se úterní odložený zápas II. třídy okresního přeboru domácího áčka s rezervou 
Skalice zcela jistě neuskuteční. „U nás to nebude možné a ve Skalici taktéž ne,“ sdělil.

Ani v Mimoni, kde mají nedaleko ústí řeky Ploučnice vybudovaný umělý trávník, pochopitelně vůbec nejásají. „Čekáme, zda se bude opakovat 
to, co se stalo v srpnu. Umělku jsme od té doby již opravili, ale jestli se teď Ploučnice znovu vylije…“ nechtěl ani domyslet se Marek Steinfest, 
předseda fotbalového oddílu TJ Jiskra.
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